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Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben 
Szóbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést 
kívánok benyújtani Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

,, 750 ezer magyar gyermek él a létminimum alatt- jól van ez így a kormány szerint?" 

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Az iskolakezdés a magyar családok nagy részének alig elviselhető anyagi terheket jelent
De egész évben azt látjuk, hogy a gyerekvállalás sokak számára egyben a szegénység
vállalását is jelenti.
Ha tényleg kíváncsiak rá, miért nem születik több gyerek Magyarországon, figyeljenek
jól, elmondom: a magyar fiatalok tömegei úgy érzik - és teljesen megalapozottan érzik
úgy -, hogy a biztos egzisztencia megteremtése, a gyerekek felneveléséhez szükséges
anyagi körülmények biztosítása elérhetetlen cél. A magyar fiatalok sokaságának a gyerek,
pláne több gyerek vállalása olyan luxus, amit nem tudnak megengedni maguknak.
Bár a Fidesz-kormány megtiltotta a KSHnak a Jétminimumszámítást, a Policy Agenda
jóvoltából mégis tudjuk: a legfrissebb adatok szerint a gyermeket nevelő családok 42%-a
a létminimum alatt él. Miközben ez az arány a teljes népességben 30% - vagyis a
gyermekvállalás köze] másfélszeresére növeli a létminimum alá csúszás veszélyét.
A három és több gyerekes családokban a létminimum alatt élőt aránya 49%, a falvakban
élők között pedig már 54%!
Sőt, ha a társadalmi minimum értékeit nézzük, akkor azt látjuk, hogy a gyerekes családok
kétharmada, pontosan 68% nem tudja elérni a középosztályi lét küszöbét!
A Fidesz-kormány népesedéspolitikája, családpolitikája, szociálpolitikája egyaránt
megbukott. Hiába kiáltotta ki 2018-at a családok évének a kormány, valódi segítséget
nem ad a gyereket nevelő családoknak. A 12 milliárdos ingyentankönyv-program semmit
nemér.
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A Párbeszéd szerint a családi pótlék megduplázására és az alapjövedelem bevezetésére
van szükség a demográfiai és szociális válság megoldásához, az alacsony jövedelmű
gyerekes családok valódi megsegítéséhez.
A kormány a jövőben támogatni fogja ezeket a javaslatokat, vagy a Fidesz szerint
rendben van, hogy 750 gyerek él a létminimum alatt?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 14.
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országgyűlési képviselő

(Párbeszéd)


